



CMP/JUN/2022/0009

إعلان
Announcement

Date	07/06/2022	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	تغيير في عضوية مجلس الإدارة Replacement of Board Member	الموضوع
Information	<p>يعلن مجلس إدارة مجموعة جي إف إنش المالية عن موافقته على تعيين السيد يوسف تقي، خاضعاً للموافقة النهائية من مصرف البحرين المركزي، خلفاً للسيد أحمد الأحمد الذي قدم إستقالته من المجلس للتركيز على مسيرته المهنية إعتباراً من 7 يونيو 2022.</p> <p>السيد يوسف تقي لديه أكثر من 35 عاماً من الخبرة في الأعمال المصرفية والتدقيق والاستشارات شغل منصب الرئيس التنفيذي لمصرف السلام البحرين منذ تأسيسه وحتى أبريل 2018 بالإضافة الى نائب المدير العام في بيت التمويل الكويتي البحرين. وهو عضو مستقل في مجلس الإدارة في بيت التمويل الكويتي وبنك الإسكان. وهو أيضاً عضو غير تنفيذي في مجلس إدارة شركة ألمنيوم البحرين ("ألبا") وشركة نفط البحرين ("بابكو").</p> <p>The Board of Directors of GFH Financial Group B.S.C. announces that it has approved assignment of Mr. Yousif Taqi, subject to Central Bank of Bahrain's final approval, to replace Mr. Ahmed Al Ahmadi who resigned from the Board, to focus on his career, effective from 7th June 2022.</p> <p>Mr. Yousif Taqi has over 35 years of experience In Banking, Audit and Advisory. He was the CEO of Al Salam Bank Bahrain since its inception until April 2018 in addition to the Deputy General Manager at Kuwait Finance House Bahrain. He serves as an independent Board Member in KFH and Eskan Bank. He is also a non-executive director on the Board of Aluminum Bahrain ("ALBA") and Bahrain Petroleum Company ("BAPCO").</p>	المعلومة

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهرى	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	